
Referat – bestyrelsesmøde Sophienborg Park 

Mødedato: 03.08.22 kl. 16.30 

Mødet afholdes i fælleshuset 

Tilstede: Annie, Doris, Gerd, Christina, Lotte, Lejerbo v/Morten 

Fraværende:    

 

Emne Ansvarlig Status / Bemærkning Referat 

Referent        Gerd 

Lokalkontoret Lejerbo Status 
 

Blomsterkanter ordnes til efteråret. 
Ny mand Tomas/flyver startet 1.7.22. 
Ny mand Patrick startet 1.8.22 – syn + 
service. 
Skiftet af el-pærer (til LED) har allerede 
vist sig at være en gevinst. 

Vilde blomster i rabatterne Alle Det er ikke rigtigt lykkedes med de vilde 
blomster i rabatterne ved vores tilkørselsveje 
– hvad kan vi lære af det og kan det blive 
bedre næste år 

Vi prøver igen – måske skal der 10 cm. 
Jord af de steder hvor sene-græsset 
stadig har overtaget 

Køkkener Lejerbo  Status – antal køkkener etableret 
 

31 køkkener er leveret. Morten sender 
mail til Lars S. om optagelse af lån for 
de sidste køkkener ca. 14 stk. 

Haveaffald fra Sophienlund Alle Gerd har oplevet at beboere fra Sophienlund 
læsser deres haveaffald af hos os. Hvad gør 
vi ved det? 

Vi prøver at sætte et skilt op ved 
haveaffaldspladsen om, at den kun er til 
beboere i Sophienborg Park. Så må vi 
håbe at beboere fra Sophienlund ikke 
længere benytter vores 
haveaffaldsplads. 

Evt. toilet i materielgården Lejerbo Er der arbejdet videre med den sag? Intet nyt – der er intet planlagt 

Fibernet Alle Vi har fra TDC-net modtaget ’Aftale om Fibernet bliver etableret 



fibernetledningsføring’.  
 
Af aftalen fremgår bla.: ’Det er hensigten 
med dette arbejde at give de enkelte 
boligenheder i Ejendommen adgang til at 
indgå forsyningsaftaler med en udbyder af 
tjenester via denne ledningsføring. Alle 
forsyningsaftaler indgås direkte mellem den 
pågældende boligenhed og en udbyder’ 
 
Fibernettet etableres gratis. 

Deltagelse i jubilæum for Lars 
Hansen 

Bestyrelsen 8.8. kl. 13-15 på Huginsvej – hvem deltager? Annie, Lotte og Doris deltager 

Facebookgruppen 
Sophienborg Park 

Alle Bestyrelsesformanden bør have 
administratorrettigheder til gruppen 

Annie tager kontakt til Kenneth som har 
oprettet gruppen. Annie er efterfølgende 
blevet medadministrator. 

Websiden Alle Noget nyt?  Intet nyt 

Fælleshus Gerd / Doris Udlejnings-status 
Udlejning til beboere udenfor Lejerbo 
Regnskab 

Det viser sig, at vi har et TV-
abonnement i fælleshuset – dette 
opsiges da vi ikke har TV i fælleshuset. 
Der er p.t. reserveret 7 udlejninger 

Eventuelt Alle  
 

Sommermøde aftalt 

 

 

 

 


